
Zápisnica č.12/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 14. 12. 2010 na SvF STU v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Ján 
Šajbidor, Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľubica 
Vitková,Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár 

 
Neprítomný:  Juraj Česelský 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o činnosti vedenia STU za obdobie 2007-2011 (pror. Petráš) 
2. Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
3. Zámer modernizácie knižničného systému na STU (pror. Finka) 
4. Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie (pror. Redhammer) 
5. Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
6. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
2) Zámer modernizácie knižničného systému na STU (pror. Finka) 
3) Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie (pror. Redhammer) 
4) Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
5) Pozvanie z Le Quy Don Technical University (LQDTU) vo Vietname (pror. Petráš) 
6) Galéria osobností na STU (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/10/2010, 1/11/2010, 2/11/2010, 3/11/2010 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Bod č. 1 rektor STU Báleš stiahol z programu rokovania. 
 
 
K bodu 2 Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Informoval o výsledku rokovaní s výborom UOO STU o Kolektívnej 

zmluve na rok 2011. Pripomienky od dekanov fakúlt sú už zapracované do 
KZ. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Vyjadril poďakovanie vedeniu STU za korektnosť a ústretovosť pri 
rokovaní o KZ na rok 2011 

 
Uznesenie KR STU č. 1/12/2010  
KR STU súhlasí s návrhom Kolektívnej zmluvy na rok 2011 



 2

 
 
K bodu 3 Zámer modernizácie knižničného systému na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Zámer bol pripravený pre nové vedenie STU. Prax ukázala, že je potrebná 

modernizácia knižničného systému z viacerých hľadísk, hlavne evidencia 
publikačnej činnosti, ktorú treba každoročne vykazovať na MŠ SR. Návrh 
vychádza od pracovníkov knižníc STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že ak by vybratý systém mal byť realizovaný v roku 2011, 
musíme s výberovým konaním začať čo najskôr. KR STU by sa malo vyjadriť 
jednoznačnejšie v tom, či to chceme realizovať alebo nie. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Podporil túto iniciatívu, treba to dať do plánu a nezáleží na tom, či realizácia 
bude hneď alebo o niekoľko mesiacov. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/12/2010  
KR STU podporuje zámer vedenia STU týkajúci sa modernizácie knižničného systému na 
STU. 
 
 
K bodu 4 Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie (pror. 

Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál s prehľadom všetkých projektov v členení po 
jednotlivých súčastiach STU a typoch projektov. Členenie je urobené v súlade 
s potrebou MŠ SR ohľadom nápočtu dotácie. 

Rektor Báleš: Na SRK sa rektori dohodli a odporučili MŠ SR, aby výška získaných grantov 
zo ŠF EÚ nevchádzala do nápočtu dotácie na rok 2011. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Mal pripomienku k číslam týkajúcim sa objemov finančných prostriedkov na 
grantoch. Prorektor Redhammer preverí tieto údaje. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/12/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o grantovej úspešnosti STU v roku 2010. 
 
 
K bodu 5 Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál s prehľadom všetkých študentov na jednotlivých 
fakultách STU v členení Bc., Ing. a PhD štúdium ako aj porovnanie 
s minulým rokom. Na STU máme evidovaných 18 325 študentov, čo je 
o 0,6% menej ako v minulom roku. Pokles je spôsobený poklesom počtu 
študentov v externej forme štúdia. Konštatoval, že napriek značnému poklesu 
demografickej krivky na Slovensku počet študentov na STU neklesá. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/12/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o počtoch študentov na jednotlivých fakultách STU. 
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K bodu 6  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

− Pozval všetkých prítomných na Vianočný koncert VUS Technik spojený 
s odovzdávaním ocenení najlepší profesor a mladý výskumník na STU 

− 15.12. o 15:00 hodine pozval všetkých na vianočnú čašu vína 
− Informoval o stretnutí s novozvoleným primátorom mesta Bratislavy Ftáčnikom. Má 

záujem o spoluprácu s STU najmä v oblastiach expertíznych činností – doprava, 
energetika, architektúra a urbaniznus mesta. 

 
2) Kvestorka Žideková: 

Informovala o tom, aké poznatky zatiaľ má ohľadom dotácie na rok 2011 z MŠ SR. 
Upozornila dekanov fakúlt na rozdiely medzi bankou a štátnou pokladnicou na 
niektorých fakultách 
Prorektor Finka: uviedol, že sa zistili prípady, že niektoré údaje v AIS boli spätne 
korigované, čo nie je prípustné, táto možnosť bude zablokovaná. 
Dekan SvF STU Kopáčik požiadal kvestorku o vysvetlenie k dodaným tabuľkám. 
Kvestorka vysvetlenie podala. 

 
3) Prorektor Petráš: 

− Predložil písomný materiál „Galéria osobností na STU“, ktorí sa zaslúžili o založenie 
STU a jej ďalší rozvoj. Niektoré fakulty nedodali dostatok návrhov a preto ich 
požiadal o doplnenie materiálu (SjF, FCHPT, FEI a FIIT). 

− Dekan SjF STU Šooš požiadal o preverenie informácie, že v Archíve STU došlo 
k strate nejakých historických dokumentov. 

− V dňoch 19. – 21.10. 2010 bol hosťom STU prezident Le Quy Don Technical 
University (LQDTU) vo Vietname pán Pham The Long a ďalší traja reprezentanti 
tejto technickej univerzity a tiež zástupca finančného útvaru Ministerstva národnej 
obrany Vietnamu. Počas pobytu na STU hostia navštívili Fakultu elektrotechniky 
a informatiky a laboratóriá Katedry rádioelektroniky. LQDTU by chcela 
spolupracovať s Fakultou elektrotechniky a informatiky (FEI STU) a konkrétne 
oblasti záujmov sú špecifikované v pozvánke. 

− Došlo pozvanie na STU na oslavu 80. výročia založenia MEI Moskva. Mal by sa ho 
zúčastniť niekto z FEI STU. 

−  
 
4) Predseda UOO STU Kovár: 

Informoval, že odborová organizácia nehodnotí pozitívne súčasné kroky vlády SR. 
Začína sa diskusia o úprave Zákonníka práce. Odbory uvažujú o protestných akciách. 
Dekan FIIT Molnár sa opýtal na konkrétne aktivity odborového zväzu školstva a vedy, 
ktoré mu akosi unikajú. 

 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o neúspešnej voľbe kandidáta na rektora STU. Je už navrhnutý 
harmonogram ďalších volieb. AS STU odporúča, aby tí kandidáti, ktorí už 2-krát 
kandidovali nešli do ďalších volieb. 
Rektor Báleš konštatoval, že druhá neúspešná voľba rektora vrhla veľmi negatívny tieň 
na našu univerzitu. 
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6) Dekan SjF STU Šooš: 

− Uviedol, že sa dejú nekorektné veci pri personálnej politike. Stalo sa, že osoba, ktorú 
plánovali prijať na projektové oddelenie SjF skončila nakoniec na rektoráte STU 
kvôli vyššej mzde. Je to neetický postup. 

− S ohľadom na súčasný stav navrhol dekanom fakúlt STU, aby požiadali rektora STU, 
aby zastavil financovanie havarijných stavov z mimodotačných zdrojov, ktoré neboli 
schválené v AS STU. 

 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. dekan FCHPT STU 
 
 
prof. Ing. arch. Maroš  FINKA, PhD. prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


